
 
 

Aurrekontu partehartzaileak 2023  

Presupuestos participativos 2023 

Proposamena Propuesta 

1901-Oinezkoen pasabidea 1901-Pasarela peatonal 

Juan Olazaran kalea eta kiroldegia edo 

anbulatorioa errekak banatzen ditu. Errekak, 

zatirik estuenean, 6D blokeraren inguruan, 

metro eskas batzuk baino ez ditu. Ingurua 

askoz bideragarriagoa legoke pasabide bat 

jarriko balitz bi zatien artean. Gaur egun, 

gora eta behera ibili behar izaten dugu altura 

berera iristeko eta erreka salbatzeko. 

A Juan Olazaran del Polideportivo o 

Ambulatorio le separa el río que en su parte 

más estrecha cercana al bloque 6D mide 

unos escasos metros. Mejoraría mucho la 

viabilidad una pasarela que uniera ambas 

partes. Hoy tenemos que bajar y subir para 

llegar a la misma altura y poder sortear el río. 

Bideragarria da?   

Udal-plangintzan sartuta 

¿Es viable?  

Incluida en la 
planificación municipal 

EZAUGARRI TEKNIKOAK | CARACTERÍSTICAS TÉCNICAS 

Udal konpetentzia da eta politika publikoekin bat dator? 
¿Es competencia municipal y es acorde a las políticas públicas? 

Bai | Sí    

Interes orokorrekoa da? | ¿Es de interés general? Bai  | Sí      
 

Bideragarria ez denaren arrazoiak  Razones por las que no es viable 

Gune horretan oinezkoan pasabide berria 

egiteak durangarren mugikortasuna eta 

oinezko irisgarritasuna hobetzea ekarriko luke 

dudarik gabe.  

La pasarela peatonal propuesta para esa zona 

supondría, sin duda alguna, una mejora en la 

movilidad y accesibilidad de los durangueses 

y duranguesas. 

Baina pasabide horren kostua oso altua da, 

eta ez da bideragarria 200.000 eurorekin 

egikaritzea.   

Pero el coste de la pasarela es muy alto, por 

lo que no es posible ejecutarla por 200.000 

euros. 

  



 
 

Hori dela eta, Udala lanean ari da 

pasabidearen aurreproiektua idazteko, eta 

aurten lizitatuko du dokumentuaren 

idazketa.  

Dokumentu horrekin obraren kostu zehatza 

jakingo da eta, horren ondoren, dagokion diru-

partida onartuta, obra esleipena egin ahalko 

luke udalak.  

En consecuencia, el Ayuntamiento está 

trabajando en la redacción del 

anteproyecto, y este mismo año licitará la 

redacción del documento. 

De este modo, sabremos cuál es el coste 

exacto de la obra. Una vez aprobada la partida 

presupuestaria, el Ayuntamiento podría llevar 

a cabo la adjudicación 
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